
Proces-verbal

Tncheiat Tn 9edinja Comisiei de ecologie, protecjia mediului 9i igienizare

din data de 20 decembrie 2023, ora 12

§edinja s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
16.12.2023 a doamnei pre9edinte Ciceala Ana Maria.
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CICEALA ANA-MARIA - PRE9EDINTE - prezent

Vl§AN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent

PURCAREA SORIN – prezent

GRAM ANAMARIA ALINA - prezent

MURE§AN MANUELA – prezent

FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent

MAXIM MARIUS – CATALIN – absent

STOICA IOANA – prezent

COMANICI ANCUTA - SORINA – prezent

Ordinea de zi a comisiei:

20. Proiect de hotarare privind transmiterea Tn administrarea Sectorului
6 al Municipiului Bucure9ti a imobilului Tn suprafata de 11.382,00 mp,
situat Tn b-duI Doina Cornea nr. 5G, sector 6, Tnscris Tn cartea funciara
nr. 22785, in vederea realizarii unui parc – spatiu verde de utilitate
publica

41. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, numarului total
de posturi, statului de funcjii 9i Regulamentului de Organizare 9i
Funcjtonare ale Autorita+ii pentru Supravegherea 9i Protec+ia Animalelor
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42. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, numarului total
de posturi, statului de funcjii 9i Regulamentului de Organizare 9i
Funcjionare ale Administrajiei Gradina zoologica

43. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, numarului total
de posturi, statului de funcjii 9i Regulamentului de Organizare 9i
Functionare ale Administratiei Parcul Natural vacaresti

48. Proiect de hotarare privind reorganizarea Administrajiei Cimitirelor 9i
Crematoriilor Umane

49. Proiect de hotarare privind transferul activitatii Centrului de Protec jie
a Plantelor Bucure§ti, sewiciu public de interes local al Municipiului
Bucure9ti catre Administra jia Lacuri, Parcuri 9i Agrement Bucure9ti 9i
aprobarea organigramei, numarului total de posturi, statului de func Iii 9i
Regulamentului de Organizare 9i Funcjionare ale Administrajiei Lacuri,
Parcuri 9i Agrement Bucure9ti

58. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, numarului total
de posturi, statului de funcjii 9i Regulamentului de Organizare 9i
Funcjionare ale Direcjiei Generale de Polijie Locala 9i Control a
Municipiului Bucure9ti

Ultimul punct: Discutie cu Grupul Civic Lacul Tei, la solicitarea acestora.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Buna diminea Ia, tuturor!

Bine aji venit la 9edinja Comisiei de Mediu a Consiliului General.

Avem pentru ordinea de zi de astazi 6 proiecte pe care trebuie sa
dam aviz 9i o discu jie cu reprezentanji ai Grupului Civil Lacul Tei,
solicitata de catre ace9tia 9i v-a9 propune pentru ca se pare ca ne
suprapunem pujin cu comisia de utilitali, doamna Stoica 9i cred domnul
Maxim sunt in acea comisie, sa votam ordinea de zi, insa Ia 12:30 sa
avem discujia cu Grupul Civic Lacul Tei, tocrnai pentru a participa 9i
dumnealor 10 minute la comisia de utilitali, fiindca acolo este un singur
punct pe ordinea de zi, deci cred ca putem sa rezolvam a9a acea mica
suprapunere cu acea cornlsle.

Bun, pentru Tnceput, daca nu sunt propuneri pentru ordinea de zi,
a9a cum a fost ea transmisa in convocator, va rog sa supune li la vot
ordinea de zi
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Doamna consilier Mure9an Manuela

Am eu o observa jie. Citesc acum ordinea de zi, o recitesc.
Organigrama de la Poli jia Locala este pe ordinea de zi? ca daca nu e,
nu 9tiu daca rnai votez ordinea de zi. Pentru ca la Polijia Locala
organigrama presupune o modficare foarte ... Practic se desfiinjeaza
Serviciul Protecjia Animalelor 9i este inclus Tn ordinea publica, ceea ce e
spre absurd.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Atunci cand s-a facut convocatorul, s-a facut pe baza proiectelor
care au fost trimise de catre Secretarul General Tn atenjia comisiei
noastre pentru aviz. Ca de obicei.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Eu doar va motivez de ce nu am sa fiu de acord cu aceasta ordine
de zi

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Punctul 58 este cel cu Poli jia Locala. Ma uitam acum pe ordinea de
zi. A fost trimis pentru avizare la comisia economica 9i la comisia juridica.
Nu 9i pentru cornisia noastra.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Ceea ce este total gre9it.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Da, nu va contrazic

Domnul consilier Florescu Adrian Constantin



Daca-mi permiteji, cred ca se scot toate organigramele de pe
ordinea de zi. Asta injeleg eu. Sunt in primarie acum. Sunt in comisia
ATOP 9i am ie9it un pic din comisie sa vorbesc.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

E foarte bine ca se scot.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Eu n-a9 spune asta. Din contra.

Doamna consilier Mure ean Manuela

O sa va rog sa se consemneze Tn procesul verbal observa jia mea
9i faptul ca nu voi vota aceasta ordine de zi 9i sa se comunice
secretarului faptul ca este o eroare foarte grava, din punctul meu de
vedere. sa mai citeasca odata titulatura comisiei 9i poate ajunge 9i la
final unde apare 9i protecjia animalelor.

Muljumesc.

Domnul Secretar Vi$an Horia Alexandru

Doamna consilier, am impresia ca domnul Florescu ne-a spus un
lucru adevarat ca vor fi scoase acele organigrame. A fost data o
ordonanla de urgenla prin care nu mai sunt neaparat obligatorii acum.

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina

Da, s-a prorograt termenul pana Tn iunie 2024. Aveti dreptate. Ma
scuzati ca intervin. Nici noi nu vom vota ordinea de zi de astazi si de
asemenea de maine ca este timp sa se refaca conform legii Pi cat mai
corect, aveji dreptate.

Asistent comisie
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Vroiam doar sa va spun ca in cazul Tn care se dore9te adaugarea
sau scoaterea unor puncte, pe langa ce s-a trimis pe email, se poate
propune acum Tnaintea votarii ordinii de zi 9i cream un vot Tn plus din
webex. Nu e problema.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Atunci eu vrea sa propun sa fie introdusa 9i organigrama Poli+iei

Locale 9i sa fie invitat 9i domnul director a9a cum e obligat sa fie prezent
la orice comisie sau sedinta de Consiliu General.

Mu ltumesc.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Nicio problerna. Haideji sa punem sa supunem la vot aceasta
suplimentare 9i daca mai sunt alte propuneri va rog sa Ie faceji pentru
ordinea de zi de astazi a comisiei noastre.

Doamna Comanici, va rog.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Mu ljumesc.

Chiar daca se aproba sa zicem proiectul a9a cum este ordinea de
zi, noi nu ne-am uitat pe organigrama ca nu era in comisie. Adica eu nu
am timp, nu avem timp intr-un sfert de ora sa parcurgem organigrama
polijiei locale ca nu era la comisia noastra. Chiar 9i a9a chiar 9i a9a ne
vom ab+ine ca nu avem timpul necesar.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Eu am propus numai pentru viitor sa nu Ie mai scape. Deci de
acord cu dumneavoastra si cu votul dumneavoastra.

Multumesc frumos

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Doar membrii comisiei, numai membrii comisiei voteaza o ordine
de zi conform Codului Administrativ. va rog pe toli invita Iii domnii
directori, aparatul administrativ 9i invita Iii de la Grupul Civic, va rugam sa
nu votati daca nu sunteti membri ai acestei comisii.

Doamna consilier Comanici Ancu ja Sorina

lara9i intervin. Mie nu mai fmi apare votul, drept pentru care spun
verbal „rna abtin”.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. S-a notat

Asistent comisie

4 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi impotriva.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Bun deci la ultimul punct, punctul 8.

Vi rog sa supuneji acum la vot ordinea de zi a9a cum a fost ea
modificata acum 9i dupa aceea sa-I invitaji irnediat pe un reprezentant al
polijiei locale in comisia noastra.

Asistent comisie

Puteji vota ordinea de zi.

sa precizez ca la Tnceputul 9edinjei erau 6/9 membri prezenji.
Acum sunt 8 din cei 9.

6 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotrivi. Ordinea de zi a
fost aprobati.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun



Trecem la prirnul punct de pe ordinea de zi de astazi. Este vorba
de Proiect de hotarare privind transmiterea in administrarea
Sectorului 6 al Municipiului Bucure9ti a imobilului in suprafa@ de
11.382,00 mp, situat in b-duI Doina Cornea nr. 5G, sector 6, inscris
in cartea funciara nr. 22785, in vederea realizirii unui parc – spajiu
verde de utilitate publica.

§tili proiectul, probabil. A mai fost la vot de nenumarate ori, s-a
modificat ceva. Daca este cineva care ne poate explica acum ce s-a
modificat exact din partea aparatului administrativ, va rog.

Doamna consilier Stoica loana

Doamna Ancuja Comanici mi-a dat telefon ca nu poate sa intre. A
pierdut semnalul definitiv.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Tmi pare rau de situajie. Dar multumim ca ne-aji anuntat.

Asistent comisie

va comunic. M-a sunat doamna Chiri@ 9i a spus ca este un control
de la Garda de Mlediu ta dan9ii 9i de aia nu pot vorbi. Sun acum la
doamna director Per9unaru.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Cred ca este vorba de o completare Tn cadrul proiectului de
hotarare faTa de cel anterior fiindca e vorba de un protocol de predare
primire care trebuie Tncheiat Tntre municipiul Bucure9ti 9i sectorul 6
pentru predarea efectiva 9i s-a publicat hotararea de guvern Tn Monitorul
Oficial Tntre timp pe 16 noiembrie din cate vad. Articolul acesta 5 a fost
adaugat la proiectul de hotarare, anume: predarea primirea imobilului
unde va fi realizat parcul se va face pe baza de proces verbal de pledare
primire incheiat Tntre reprezentan Iii municipiului Bucure9ti 9i
reprezentan+ii Sectorului 6 al rnunicipiului Bucure9ti tocmai pentru a avea
o procedura 9i acel protocol de predare primire.
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Domnul secretar Vi9an Horia Alexandru

Ma scuza Ii, trebuie sa ajung Ia o locajie LInde sa impart cadouri la
copii Tn doua ore. Putem sa Tncercam sa finalizam aceasta comisie pana
atunci?

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Domnule consilier Vi9an, dumneavoastra a+i citit proiectul? Eu am
vazut care au fost modificarile 9i tocmai vi le-am enun jat. Daca ne puteti
lamuri dumneavoastra de mai multe, va ascult.

Domnul secretar Vi$an Horia Alexandru

Veniti Ia un curs de specializare 9i ori pune Ii pe, ori puneji in
procedura de vot ori spuneji-va un punct de vedere, doamna pre9edinte
pentru ca suntem Tn momentul Tn care stateam literalrnente, ma uitam
cum au trecut doua minute pe ceas, va vedeam pe dumneavoastra, fmi
face placere sa va vad in continuare, dar haideji sa facem ceva, starn sa
a9teptam nu 9tiu exact ce.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Da, va multumesc. Eu merg la foarte multe cursuri de specializare.
Sper ca si dumneavoastra, dar in calitate de secretar al comisiei chiar va
rog sa preluaji, vorbiji dumneavoastra cu domnul secretar sa sune mai
repede pe doamna director, probabil asta lipse9te.

Doamna consilier Stoica loana

Dac,a rmi dati voie Tnainte sa intre doamna Per9unaru, ma retrag
pentru comisia de utilitali.

Multumesc.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Sigur, va a9teptam Tnapoi.



Multumesc.

Domnul consilier Purcarea Sorin

Doamna pre9edinte, cred ca lamuririle dumneavoastra au fost
corecte 9i cred ca suficiente. Daca dansa nu se poate conecta, haidett sa
votam va rog.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va rog, supuneti la vot. Cred ca e o idee foarte buna a domnului
consilier si am trimis si adrese Tn atentia directorilor de la ultima comisie
in care s-a Tntamplat asta.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Doamna pre§edinte, nu este vina dumneavoastra, nici a domnului
secretar, dar daca directorii nu vin in comisie, eu am spus acum aproape
un an ca eu nu votez acel proiect. Trebuiau sa se organizeze ei, nu sa
dam noi telefoane dupa ei. Deci eu ma voi ab jine la acest proiect din
acest singur rnotiv.

Multumesc.

Asistent comisie

Doamna pre9edinte, doamna director Per9unaru mi-a spus ca are
probleme cu conexiunea 9i ca ne auzea dar nu o auzim noi 9i ca vine
acum Tn camera.

A venit doamna director in sala

Doamna director executiv Per9unaru Mariana – Direc+ia Patrimoniu

Buna ziua 9i Trni cer scuze, Am o problema cu webex-ul. Nu 9tiu.
Am tot rugat colegii de la sisteme.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Buna ziua. Nicio problema. Dar e important sa fim la timp. Cred ca
asta e foarte important fiindca Tntr-adevar se 91 suprapun comisiile 9i se
prelungesc comisiile din cauza aplicatiei noi de webex 9i numaratului de
voturi. in tot cazul, daca ne puteti lamuri foarte foarte pe scurt acum
vizavi de proiectul privind Bulevardul Doina Cornea - parcul Grozave9ti
ce s-a schimbat, am votat de foarte multe ori schimbari Tn acest proiect.

Doamna director executiv Per$unaru Mariana – Directia Patrimoniu

Ce am votat pana acum au fost ni9te modificari la solicitarea catre
guvernul Romaniei de transmitere a acestui imobil Tn domeniul public al
municipiului Bucure9ti. Dupa ce aji votat modificarile solicitate de
Ministerul Dezvoltarii, Ministerul Justitiei, de Serviciul Roman de
Informatii, s-a aprobat hotararea de guvern prin care s-a transferat Tn
domeniul public al municipiului Bucure9ti acest teren. Am Tntocrnit
procesul verbal 9i protocolul de predare primire 9i terenul a ajuns Tn
proprietatea municipiului Bucure9ti. Acum pentru realizarea investijiei 9i
a parcului astfel cum am ne-am asumat prin hotararea Consiliului
General, transmitem Tn administrarea Sectorului 6 acest teren Tn vederea
realizarii acestui parc. Sectorul 6 l-a solicitat de acum un an 9i jumatate
sau cand a fost prima hotarare.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Perfect. Deci speram ca acesta este ultimul proiect 9i Tn sfar9it se
poate face transmiterea catre sectorul 6.

Doamna director executiv Per$unaru Mariana – Direc jia Patrimoniu

Da. Not avem acum, suntem Tn posesia terenului 9i putem sa-I
transmitem.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Perfect! va multumesc.

Putem supunem la vot 91 va rog sa ramaneji alaturi de noi daca mai
ave$ proiecte Ia care aji Tntocrnit raport de specialitate.
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Asistent comisie

Puteji vota.

6 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva. Aviz favorabil.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc frumos

Putem trece rnai departe la proiectul de hotarare privind
aprobarea organigramei numarului total de posturi statul statului de
funcjii 9i regulamentului de organizare 9i funcjionare la Autorititii
pentru Supravegherea 9i Protecjia Animalelor.

Cred ca am vazut-o pe doamna Preda.

Doamna vicepre9edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supraveqherea 9i Protecjia Animalelor

Doamna catalina Tranescu.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Doamna Tranescu este alaturi de noi. Buna dimineaja. va rog,
daca ne puteji explica pe scurt care sunt aceste modificari Tn

organ ig rama.

Doamna vicepre$edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supraveqherea 9i Protectia Animalelor

Buna ziua, tuturor. in primul rand !in sa menjionez ca
reorganizarea institutiei a !inut cont de prevederile legii 296/2023, motiv
pentru care din cele 17 posturi de conducere existente Tn acest moment
in organigrama votata Tn 2018, vor ramane doar 7 posturi de conducere.
Se respecta acel procent de 8% din numarul total de posturi aprobate §i
anume 89. Propunem Tn continuare cele 89 de posturi totale doar ca asa
cum am spus 10 posturi de conducere se transforma Tn posturi de
execu+ie. Printre posturile de conducere Ia care renuntam, se numara 9i
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doi directori. In prezent exista patru directori general, general adjunct
operajional 9i economic, in propunerea de reorganizare raman doi
directori: directorul general 9i cel general adjunct. De asemenea,
birourile, structurile de birou au fost desfiinjate astfel cum prevede legea
amintita anterior. Aceste birouri fiind sau mai bine spus personalul,
angajajii din structurile de birou fiind repartizaji in alte structuri care fie
au fost transformate Tn servicii, fie Tn compartimente Tn functie de
necesitate. in prezent organigrama noastra sau sa spunem ca in prezent
am identificat Tn organigrama existenta structuri care fie au mai mult
personal decat este nevoie, fie avem structuri care duc lipsa de personal.
Aceste probleme pe care le-am identificat, le-am rezolvat prin
propunerea de reorganizare. in astfel am suplimentat numarul de posturi
pentru activitatea principala a institutiei, respectiv activitatea de
capturare a cainilor fara de+inator. Ulterior actiunii de capturare, cainii
sunt transportaji in adaposturile proprii. De asernenea au fost
suplimentate costurile de Tngrijitor din adaposturi pentru ca in prezent
avem un numar mai mare de caini fata de cainii care existau in 2018
atunci cand a fost votata ultima organigrama, motiv pentru care avem
nevoie de mai mulji Tngrijitori pentru pentru cainii Tn adaposturi. Totodata
activitatea de promovarea cainilor spre adop jie este una extrem de
importanta pentru ca in felul acesta ne asiguram ca finalul cainilor este Tn
familii 9i nu nu raman in adaposturi 9i nici nu sunt eutanasiati, motiv
pentru care tot a9a pentru aceasta activitate de de adoptie a fost
suplimentat personalul. in mare cam astea ar fi explicajiile. Impactul
financiar este un pozitiv Tn sensul Tn care cele 10 posturi de conducere
transformandu-se in posturi de executie, suma totala pentru salarii sigur
ca este mai mica.

Doamna pre9edinte Clceala Ana Maria

Am injeles. gi este vorba de costurile suplimentate, cele de
muncitor necalificat, cele de la birouri interventii, daca le vad bine aici la
pagina 3?

Doamna vicepre$edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supraveqherea $i Protec jia Animalelor

Da. Avem doua servicii
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

§i Serviciul pentru gestionarea cainilor fara stapan. Nu? Care va fi
redenurnit Serviciul operaTional.

Doamna vicepre9edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supraveqherea si Protec jia Animalelor

Da. Exact. Avem doua sewicii Tn propunerea de reorganizare a9a
cum le-ati amintit si dumneavoastra, Serviciul interventie si Serviciul
operajional, care se vor ocupa de activitatea de capturare, de realizare a
planului de acjiuni, care este prevazuta de legislajia in vigoare, de
colaborare cu alte institujit. Tot pe partea aceasta de de intervenjii,
colaboram destul de des cu polijiile locale de sector, cu Politia anirnalelor
de la Polltia Municipiului Bucure9ti, cu Serviciul Protec{ia Animalelor de
la Politia Capitalei, cu Jandarmeria Romana, cu alte institutii Tn acjiunile
noastre. De asemenea, in prezent am identificat ca avem o problema de
de Tnmuljire a cainilor fara stapan Tn proprietalile private ale persoanelor
juridice, motiv pentru care prin propunerea noastra de reorganizare am
gandit personal dedicat pentru pentru aceste situajii pentru ca fenornenul
acesta de Tnmultire a cainilor fara stapan pleaca foarte mult din
proprietatile private 9i a9a cum am spus, nu vorbim numai despre curjile
oamenilor, vorbim 9i despre firme, depozite, 9antiere 9i a9a mai departe,
aceste proprietali necesita o atenjie extrem de importanta din partea
noastra .

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc. Daca nu mai au colegii alte Tntrebari, putem sa...
Doamna Manuela Mure9an, va rog.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Da, muljumesc. Am o singura... legat de relatia cu Polijia
animaletor, daca 9i Tn actuala organigrama este curnva avuta Tn vedere
colaborarea cu Poli Tia animalelor? Mai ales ca aji spus ca aji inclus 9i
terenuri private ale societalii persoane persoane 9i ma refer la faptul ca
nu puteti... dumneavoastra ASPA fara sa fiji Tnsojit de poli+ie sau nu
puteji solicita documente daca nu sunteji insojit de Politia Locala
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respectiv poli+ia animalelor 91 voiam sa va Tntreb daca sunteji mul+umita
de colaborarea de pana acurn cu Poli+ia animalelor 9i daca va doriti Tn
continuare sa dezvoltaji aceasta colaborare 9i daca aji avut Tn vedere
cand a+i facut organigrama?

Multumesc frumos.

Doamna vicepre$edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supraveqherea $i Protectia Animalelor

Sigur ca da, colaborarea cu Polijia Locala a Municipiului Bucure9ti
este una foarte stransa a9a cum bine aji men+ionat, activitatea noastra
depinde foarte mult de poli;ia locala in acjiunile noastre pentru ca
suntem restric+ionaji sau atribu+iile noastre sunt limitate. Noi putem sa sa
mergem sa ridicam cainii de pe dorneniul public dar atunci cand vorbim
despre proprieta+ile private nu putem sa facern controale, verificari, fara
sa fim Tnsolili de poliji9ti. Practic, verificarea propriu-zisa o realizeaza
polijia iar noi suntem acolo ca suport pentru a face o informare daca
daca este nevoie sau pentru a ridica daca exista caini care cu adevarat
sunt fara stapan pentru pentru a-i prelua Tn adaposturi. Suntem foarte
muljurniji de colaborarea pe care o avem cu Poli+ia Locala a Municipiului
Bucuresti . . .

Doamna consilier Mure9an Manuela

Eu ma refer strict la Poli jia animalelor. sa nu-i punem la gramada
ca tocmai asta urmaresc 9i ei sa-i puna la gramada. Eu va Tntreb strict de
Politia animalelor.

Doamna vicepre9edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supravegherea 9i Protectia Animalelor

Da. La Poli jia animalelor ma refeream 9i eu.. .

Doamna consilier Mure9an Manuela

Da, a9a, ca sa fie exact pentru ca o sa vina domnul director 9i o sa
spuna „vai ce bine am colaborat pana acuma cu Polijia Locala, nu vede{i
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ce spune doamna director Branescu?". Deci la Polijia anirnalelor ne
referim amandoua. Da?

Doamna vicepre9edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supraveqherea ei Protec jia Animalelor

Sigur. Ma refer la Polijia animalelor pentru ca noi doar cu aceasta
structura din poliTia locala am colaborat fiindca acesta este domeniul.
Deci da, m-am referit la Serviciul Politia animalelor, noi chiar am avut un
eveniment recent Tmpreuna cu dumnealor, I-am organizat, prin care am
prezentat rezultatele acjiunilor comune pe care le-am avut cu Poli jia
animalelor la proprieta+ile private, am mers a9a cum se cunoa9te din
poarta Tn poarta un an Tntreg pentru a inforrna pe de o parte privire la
obligajiile pe care Ie au dejinatorii de caini 9i pentru a verifica pe de alta
parte carnetele de sanatate ale cainilor dejinuji. Aceasta colaborare a
adus rezultate considerabile care s-au reflectat in campaniile noastre de
sterilizari gratuite, cifrele ne-au aratat ca aceste acjiuni au convins mai
repede de+inatorii de caini sa sa-i sterilizeze 9i practic sa intre Tn

legalitate sa respecte a9adar legislajia in vigoare.

Doamna consilier Mure9an Mlanuela

Multumesc foarte mult.

Doamna vicepre9edinte Tranescu catalina – Autoritatea pentru
Supraveqherea $i Protec jia Animalelor

§i eu.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc

Nu am mai vazut Tnscrieri la cuvant. Putem sa trecem la vot.

Asistent comisie

Puteji vota.
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5 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multurrlim, doamna Tranescu.

Dupa cum i-am rugat pe colegi la Tnceputul 9edintei, pentru a putea
sa intre din nou Tn 9edin P cei doi colegi care sunt 9i la utilitali, va propun
sa discutam acum cu Grupul Civic Lacul Tei, care este alaturi de noi
de la Tnceputul 9edin+ei 9i sa reluam apoi ordinea de zi. Deci acum ar fi
punctul 7, pe care nu avem niciun vot. Daca sunt alaturi de noi doamna
Bugner, doamna Cruceanu 9i doamna director Bega de la ALPAB. Este
vorba de o discujie privind parcul Circului din ce am in+eles.

Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Inijiativa civica Lacul Tei

Buna ziua. Ma auziti? Silvia Cruceanu sunt

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua. Bine ati venit la comisia noastra. va ascultam. Daca
putem sa ne limitam Ia 5-10 minute, va rog. Tocmai ca sa avem o
discu jie foarte aplicata.

Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Initiativa civica Lacul Tei

Da, da, da, sigur. Voiam sa discutam despre parcul Circului
referitor la situajia instalatiei de irigare Tn primul rand. Noi am discutat 9i
in audien@ 9i cand a venit doamna director in parc 9i i-am trimis Tn luna
februarie o adresa cu 10 puncte. Primul era cu instala jia de irigare Tn
care ni s-a dat un raspuns Tn data de 14.03 cu adresa 1858 in care ni se
spunea ca lucrarile de reparare 9i punere Tn func+iune a sistemelor de
iriga Iii vor fi rezolvate Tn prima parte a anului 2023. Nu s-a Tntamplat
acest lucru, deci nu s-a Tntamplat absolut nimic. Mai tarziu am trimis o
alta adresa Tn luna septembrie, iar raspunsul dat de ALPAB Tn data de
3.10 cu adresa numarul 11841 9i sa care ni s-a spus a§a: referitor ia
reabilitarea instalajiei de irigare ALPAB a semnat un contract cu un
operator economic in vederea rernedierii deficienjelor aparute la statia
de pompare. Dupa ce se va repara instalatia de pompare, ALPAB va
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pune in func+iune sistemul de irigare. Deci aceasta a doua adresa trirnisa
in 3.10 este Tn contradictie totala cu adresa trimisa Tn luna maRie. Mai
era o problema legata de firma care se ocupa de Tntrejinerea parcului
Circului, de curajenie 9i de spatiile verzi. A venit 9i doamna Bugner.

Doamna Buqner Aimee - Grupul de Inijiativa civica Lacul Tei

Buna ziua. imi cer scuze. Noi suntem foarte legaji de parcul asta
pentru ca am fost timp de patru ani cu el in proces cu Prirnaria ca sa
putem sa iI mentinem sa nu fie sa nu fie distrus, sa nu fie dat sa 9i
acuma pur 9i simplu este un parc parasit. Deci arata Tngrozitor 9i nu s-a
facut nim ic in ciuda tuturor audienjelor pe care le-am facut la ALPAB, in
ciuda insistentelor, in ciuda telefoanelor, in ciuda scrisorilor pe care le-
am scris ALPAB-ului, deci nimic, injelegeji? Nimic.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

§tiu ca noi am aprobat la Tnceputul anului buget pentru o serie de
investitii tocmai fiindca s-a tot promis ca se vor face aceste investijii in
decursul anilor §i a9 vrea sa o lasam acum pe doarnna director Bega sa
intewina fiindca s-ar putea sa fie ve9ti bune din ce am Tnteles de la
dumneaei.

Doamna Buqner Aimee - Grupul de Inijiativa civica Lacul Tei

Ar fi necesar sa fie ni9te ve§ti bune. Parcul este jumatate uscat,
arbori uscati, deci nu vorbesc de iarba, de tufisuri de asa, arborii sunt
usca Ii, au cazut sunt uscaji pentru ca n-au fost udat parcul cu absolut
nlrnlc

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va rog, doamna director Bega, pentru cei care ne urmaresc, este
doamna director a Administratiei Lacuri Parcuri 9i Agrement. va rog,
daca ati auzit ce au spus reprezentan+ii de la Grupul Civic. in+eleg ca ar fi
ve9ti bune totu9i vizavi de investijiile pe care le-am aprobat la parcul
Circu lui
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Doamna director general Beqa Corina Simona – Administratia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure9ti

Ca sa menjionam cateva din investijiile care s-au derulat Tn anul
2023 in Parcul Circul de Stat, mentionez reparatii 9i refacerea integrala a
stratului suport la cele patru locuri de joaca, menjionez faptul ca
saptamana aceasta colegii no9tri au recepjionat lucrarile de amenajare a
!arcului pentru caini 9i mentionez ca in luna august daca bine !in minte,
am receptionat lucrarile de reparatii la terenul de sport. Deci investi+ii s-
au facut Tn parcul Circul de stat. Sistemul de irigajii care exista acolo
este alimentat prin doua coturi, sunt doua pujuri existente din care unul
dintre ele contribuie Tn mod prioritar la umplerea lacului 9i la controlul
nivelului apei in lacul din parc 9i mai avem un al doilea pu! care a avut
ni9te probleme tehnice, exact cum le-am raspuns doamnelor, celor de la
Grupul de inijiativa civica, in luna octornbrie am sernnat acest contract 9i
la Tnceputul lunii noiembrie s-a recep+ionat. Deci actualmente avem
amandoua pujurile funcjionale. Pe parcursul anului 2023 am pornit la
objinerea autorizajiilor pentru forarea unui al treilea pu!, am objinut toate
autorizatiile si am obtinut Tn baza certificatului de urbanism avem si
autorizajia de construire 9i am depus documenta jia la Direc+ia de mediu
pentru aprobarea Tn Consiliul General al Municipiului Bucure9ti a acestui
proiect care sa ne permita forarea celui de-al treilea pu!. Cel de-al treilea
pu! ne va permite sa avem Sistemul de irigajii funcjional concomitent pe
toata suprafaja parcului. Acum, in momentul de faR dupa ce am reparat
cel de-al doilea pu!, posibilitatea noastra este sa udam doar pe anumite
zone. Nu putem Tn acela9i timp sa irigam tot parcul. Am facut
demersurile necesare pentru ca la finalul primului trimestru din 2023 sa
se verifice 9i sa se puna Tn funcjlune sistemul de irigajii in parcul Circul
de stat 9i Tn paralel vom merge cu forarea celui de-al treilea pu!.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Deci ar trebui sa fie verde din ce Tnjeleg incepand cu luna aprilie.

Doamna director general Beqa Corina Simona – Administratia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure$ti

Cu siguran R. S-au plantat deja, s-au suplimentat, s-au plantat
plante atat perene cat 9i anuale. in anul 2024 avem Tn plan in baza
avizelor de mediu sa Tnlocuim, sa plantam 26 de arbori pentru care deja
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avern aviz de plantare 9i sigur Tn primavara vom evalua vegeta jia
existenta 9i Tn cazul Tn care e nevoie se vor se vor supune aprobarii
pentru defri9are acei arbori care sunt uscati 9i vor fi Tnlocuiti. Suntem Tn
ultima faza cu atribuirea contractului acordului cadru pentru cumpararea
de arbori, arbu9ti 9i plante perene 9i anuale.

Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Initiativa civica Lacul Tei

Referitor la instala+ia de irigare, voiam sa va mai intreb ceva: am
injeles ce spunea doamna Bega. §tiam 95% din ceea ce ne-a spus
dumneaei. De ani de zile ne lovim de problema aceasta. Deci ideea este
ca este rezolvata problema Ia pujul de adancime, dar conductele de
suprafa@ 9i acelea implica o reparare care va dura 9i aceea foarte mult.
Deci dumneavoastra spLIneji ca se va rezolva Tn primavara 9i repararea
conductelor din parc, !evilor prin care se face .. .

Doamna director general Beqa Corina Simona – Administratia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure$ti

. .. pentru luna maRie 2024.

Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Initiativa civica Lacul Tei

§i care ar fi termenul de reparare?

Doamna director general Beqa Corina Simona – Administrajia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure9ti

Contractul se poate semna abia Tn anul 2024 pentru ca el va fi
executat din bugetul anului 24. Din ce am vorbit cu speciali9tii de pana
acum, minim 30 de zile, maxim 60 de zile Deci daca pornim Tn maRie, cel
mai tarziu la Tnceput de mai ar trebui sa fie sistemul de irigajii in cazul Tn

care apar dificultali. Daca nu apar dificultali, la sfar9itul lunii martie
jumatatea lunii aprilie ar trebui sa avem sistemul de iriga+ii funcjional Tn
tot parcul, cu menjiunea ca va fi operajional pe zone diferite, nu
concornitent pe toate zonele.
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Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Initiativa civica Lacul Tei

Pai doamna director, niciodata parcul nu s-a udat concomitent.
Totdeauna udarea parcului s-a facut pe parcele, deci a fost programata
instala jia de irigare 9i se uda pe parcele. Niciodata nu s-a udat
concomitent. Deci nu se poate oricum face treaba aceasta, adica 9tim
lucrul acesta. Voiam sa va mai Tntreb un lucru: de ce in adresa aceea din
luna martie ni s-a spus ca se va rezolva problema Tn prima jumatate a
anului 2023?

Doamna director general Beqa Corina Simona – Adrninistratia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure sti

Pentru ca asta a fost intentia noastra pentru ca am depus toata
documentatia. Noi chiar am crezut ca o sa avansam si o sa reusim Tn
acest an in 2023 sa avem cel de-al treilea pu! in Parcu Circul de Stat.

Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Inijiativa civica Lacul Tei

Dar n-are legatura cu al treilea pu!. E vorba de instala jia de irigare
98 de pujul actual din care se face ... Sper sa fie de data aceasta, sa se
Tntample a9a cum ne-aji spus pentru ca parcul sufera de patru ani de zile
se lipsa... Domnul Galeru s-a straduit, a pus acela9i persoane, dar a
fost, nu e suficient, e ca o picatura Tntr-o mare uscata, ceva de genul
acesta a fost.

Doamna director general Beqa Corina Simona – Administratia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure$ti

Am trimis-o acolo 9i pe colega noastra, doamna Sorina Pompieru
sa sustina.. .

Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Ini+iativa civica Lacul Tei

Am luat legatura cu dumneaei. Mai era o problema legata de firma
care face curatenie. Noi v-am cerut pe 544 sa ne trimiteji curnva
contractul ca sa vedem ce se Tntampla pentru ca sunt probleme 91 cu
Tntrejinerea parcului. Parca acum e un pic mai rezonabil, dar a fost o
perioada in care nu se facea nimic, adica firma efectiv nu facea, lucra cu
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ni9te persoane total nepotrivite, fara unelte cu care sa stranga,
strangeau fetele acelea frunzele cu mana pe care le puneau Tntr-un sac
si nu se facea mare lucru, de udat aleile se udau, pot sa-i trimit doamnei
Ciceala fotografii ca sa vada care este, care era situajia. A revenit
doamna Bugner.

Doamna Buqner Aimee - Grupul de Inijiativa civica Lacul Tei

Referitor la locurile de joaca care spuneau ca s-au reabilizat, s-au
reabilizat cu pre juI distrugerii zonei din jurul lor unde a fost pus tot nisipul
care era in locurile de joaca, problema care nu s-a rezolvat nici acuma
de9i lucrarea cu locurile de joaca a fost Tn primavara. Deci in general
firmele care au fost contactate 98 cu care s-a facut contract pentru
lucrarea de toaletare, pentru repararea locurilor de joaca, au facut o
munca Tn bataie de joc §i n-au fost urmarite, doamna director, n-au fost
urmarite de nimeni pentru ca noi sunam 9i spunearn domnule nu puneji
nisipul, nu creaji o plaja peste iarba in jurul locurilor de joaca 9i oamenii
dadeau din umeri, am sunat, v-am anunjat ce s-a Tntamplat, am trimis
fotografii, nimeni nu i-a Tntrebat. Probabil ca oamenii 9i-au luat banii 9i cu
asta basta. Cei care au toaletat, au toaletat taind tufe Tnflorite de la baza,
pomii Tnfloriti, taiati, crengile cu cu flori pe ele. Deci a fost o jale. Am spus
acolo am spus am toata lumea da din umeri, nu gasim niciodata un 9ef
cu care sa vorbim, al acestor echipe 9i dumneavoastra cand transmiteji,
ramane la dumneavoastra, nu merge mai departe, firma respectiva nu
este atentionata, drept care banuiesc ca funcjioneaza Tn continuare tot
a9a, cum da Dumnezeu. Deci parcul acesta, noi suntem Tngrozijii de cum
a aratat, a fost o jale, eu n-am mai intrat Tn parc in vara asta decat din
cand Tn cand sa vad ce se Tntampla ca ma durea sufletul sa-I vad Tn ce
hal era

Doamna director general Beqa Corina Simona – Administratia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure9ti

in urma comenzilor pe care noi le-am dat companiei operatorului
escronomic care presteaza servicii Tn acest spajiu, am constatat ca nu
reuseau sa faca fata comenzilor noastre, deci noi dadeam comanda si la
finalul lunii cand faceam, ma rog, pe parcursul lunii, cand faceam
recepjia 9i la finalul lunii, cand trageam linia, constatam ca ei nu
Tndeplineau comenzile noastre, motiv pentru care i-am chemat la sediu,
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i-am notificat Tn legatura cu toate aceste aspecte, dupa care 9i-au
suplirnentat numarul de oameni 9i am urmarit mai de aproape eu 9i cu
conducerea de la birou ce se Tntampla. Eu personal am fost de doua ori
Tn parc Tn ultima luna 9i jurnatate 9i pot sa va spun ca au cerut colegii de
acolo, inclusiv s-a suplimentat 9i cu pamant vegetal acolo LInde a fost
nevoie, am vazut eforturile pe care le-au facut cu sistemele de irigat
mobile, care Tntr-adevar nu au putut sa acopere intreg parcul, am vazut
9i plantarile care s-au facut, deci efectiv lucrurile au pornit Tntr-o direcjie
buna

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. V-a9 ruga sa Tncheiem aici discujia referitoare la parcul
Circului fiindca dupa cum aji vazut noi in comisie mai avem de votat
cateva proiecte 9i de dezbatut pe ele 9i sunt destul de importante, cu
rugamintea sa revenim peste cateva luni tot in comisia noastra pentru un
update 9i cu rugamintea, nu 9tiu, poate Tmbunatalim totu9i comunicarea
Tntre ALPAB 9i Grupul Civic Lacul Tei, tocmai pentru a folosi cred 9i
resursele cetajenilor de timp 9i motiva+ia lor de a ajuta parcul sa fie acolo
unde ne dorim cu totii.

Doamna Buqner Aimee - Grupul de Inijiativa civica Lacul Tei

Multumim foarte mult, doamna Ciceala.

Doamna Cruceanu Silvia – Grupul de Initiativa civica Lacul Tei

Multumim foarte mult.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Muljumesc 9i eu foarte mult 9i rna bucur ca am putut sa avem
aceasta discu jie, sper sa avem o discujie ulterioara 9i mai buna tocrnai
pentru a vedea progresele. va muljumesc mult, doamna director Bega.
Daca puteji ramane, va rog totu9i fiindca mai este proiectul privind
reorganizarea ALPAB. Pentru reprezentanjii Grupului Civic puteji sa
ramaneti daca doriti alaturi de noi sau puteji sa ne urmari li Comisia 9i
live pe pagina de Facebook a primariei.
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Doamna Bugner Aimee - Grupul de Initiativa civica Lacul Tei

Multumim. Noi iesim, ca avem...

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Sigur. Muljurnesc 9i sper sa se rezolve 9i problemele din bloc.

Urmatorul punct de pe ordinea de zi este vorba de proiectul de
hotirare privind aprobarea organigramei, numirului total de
posturi, statului de funcjii 9i regulamentului de organizare 9i
funcjionare ale Administrajiei Gridina Zoologici.

Cred ca am vazut-o pe doamna director Ancuja Oprea alaturi de
noi mai devreme. Nu stiu daca este Tn continuare alaturi.

Doamna director Oprea Ancu Ia Elena – Administra jia Gradina
zoologica Bucu re$ti

Buna ziua. Am ie9it ca sa pute+i dumneavoastra sa va organizaji
putin. Da.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Bun. Buna ziua, doamna director. va multumim mult pentru
prezen R 9i sper sa ne puteti prezenta reorganizarea cat mai repede.
Suntem destul de Tntarziati cu comisia.

Doamna director Oprea Ancuta Elena – Administratia Gradina
zooloqica Bucure9ti

Este destul de, este destul de simplu daca pot sa spun a9a.
Reorganizarea noastra am propus-o cu respectarea legii 296/2003 9i Tn
aceasta reorganizare am propus o modificare cu privire la reducerea
numarului funcjiilor de conducere respectiv de la 6 cat am avut Tnainte la
4 functii de conducere, cu desfiintarea celor trei birouri asa cum

spuneam cu respectarea 9i 296, respectiv Tnainte avearn birou veterinar
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monitorizare preventie 9i tratamente, acurn l-am transforrnat pe acesta
pentru ca totu9i numarul de angajaji care intrau Tn acest birou 9i a
formajiei Tngrijitoare animate era preponderent fala de numarul
angajajilor total 9i am transforrnat acest birou Tn serviciu monitorizare 9i
Tntrejinerea animale care are in subordine doua compartimente cel de
ingrijire animale respectiv fosta formajie 9i compartimentul de preven jie
9i tratamente veterinare care presupune acolo tehnicianul veterinar, unul
dintre medicii veterinari 9i angajajii care se ocupa de dezinfec+ie in
sensul acesta, iar fostul birou resurse umane formarea profesionala
cornunicare 9i rela Iii publice a fost transforrnat Tn compartiment resurse
umane relajii put)lice, sub serviciul economic resurse umane care a
ramas sub aceasta forma. Avem doua compartirnente: cel de resurse
umane de rela jie publice 9i compartirnentul de control financiar preventiv
propriu, respectiv a9a cum spunearn biroul resurse umane a fost
desfiinjat 9i biroul achizi Iii publice contracte care a fost transformat Tn
compartiment investijii achizi Iii publice contracte, serviciul logistic
administrativ a ramas sub aceasta forma, Tn subordinea lui desfiintandu-
se formajia muncitori Tntrejinere 9i ... compartirnentul Tntrejinere dotari.
Ca 9i activitali, ele practic au ramas cumva foarte apropiate, oarecum
acelea9i cate am avut Tnainte, numarul total de angajaji am cerut sa
ramana acela§i conform hotararii de consiliu din 2018, respectiv 83 de
posturi, dar s-a redus numarul funcjiilor de conducere de la 6 la 4. in
rest, activitatea noastra este cumva constanta, ne ocupam cu
exemplare, noi reproducerea acestora Tn captivitate, expunerea catre
publicul vizitator 91 activitati de educajie 9i partea de colaborare cu
Facultatea de Medicina Veterinara.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc mult si o sa ne auzim Tn curand Tn ianuarie cu
bugetele, inclusiv pentru ALPAB, Parcul vacare9ti.

Doamna director Oprea Ancu Ia Elena – Administra jia Gradina
zooloqlca Bucure9ti

Acum ma gandeam doar sa adresez o Tntrebare: se merge in
continuare cu aceasta propunere de reorganizare sau vom proroga a9a
cum spune legea toata gandirea daca se prelunge9te.. .
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Am Tnjeles ca se proroga termenul limita, nu efectiv reorganizarea,
dar cel pujin a9a am injeles eu 98 nu 9tiu discujiile care sunt pentru
9edinja de maine. Deci chiar nu 9tiu ce se va Tntampla maine la 9edin+a

de consiliu, in schimb 9tiu ca trebuie sa respectarn acel terrnen chit ca s-
a prorogat terrnenul 9i atunci, cu siguran@ reorganizarile tot vor avea loc
la un moment dat. Voiarn sa va Tntreb referitor la posturile de Tngrijitori,
au fost reduse sau au fost mutaji oamenii respectivi Tn alt compartiment?

Doamna director Oprea Ancuta Elena – Administratia Gradina
zooloqica Bucure9ti

Nu, n-au fOBt reduse numarul de posturi, nu, categoric nu,
dimpotriva noi am avea nevoie de mai mulji Tngrijitori daca s-ar putea,
da, pentru ca lucrurile stau a9a cum ... Tncercam sa facem fala cu
numarul de oameni pe care iI avem. Doar s-a reorganizat un pic din
punct de vedere al structurii denumirii structurii dar nu s-a redus numarul
de Tngrijitori.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Nu 9tiu colegii din comisie daca au observa jie sau alte
Tntrebari vizavi de aceasta organigrama. Nu. Putem sa supunem la vot,
va rog.

Asistent comisie

Puteji vota.

Au votat doar 4 persoane, dar sunt 5 prezenji. sa ne uitam pe fi9a
de vot 9i apoi am sa Tntreb, sa va exprimaji verbal votul.

Doamna Ciceala, dumneavoastra nu apareji pe fi9a de vot. Daca
puteji sa spuneti verbal.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Eu am votat, dar sigur votez pentru.
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Asistent comisie

5 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va muljumesc. Muljumesc, doarnna director Oprea.

Trecem la reorganizarea de la Parcul Natural vacare9ti. Proiect de
hotirare privind aprobarea organigramei, numirului total de
posturi, statului de func+ii 9i regulamentului de organizare 9i
functionare al Administratiei Parcul Natural vacaresti.

o vazusem pe doamna director Simion. Buna ziua.

Doamna director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare Sti

Buna ziua. La noi e scurt din toate punctele de vedere. Practic, pe
noi legea 296 ne impacteaza din doua puncte de vedere: trebuie sa
renuntam Ia o functie de conducere deoarece putem avea doar,
actualmente avem trei 9i putem avea doar doua func+ii de conducere
maxim deoarece numarul total de posturi este de 20 9i funcjia de
conducere Ia care se renunta este cea de sef de birou. Oricum trebuia
desfiintat biroul, sef de birou financiar, contabilitate, administrativ §i relatii
cu publicul, functie care se transforma Tntr-una de execujie 9i se
desfiinteaza ce era Tnainte, ce este acum biroul de monitorizare parc
natural vacare9ti prin preluarea Tn care in cadrul acestui birou erau chiar
numai oamenii no§tri cu atributii de teren pe care not ii numim rangeri, 9
persoane, deci raman toli ace9ti oameni 9i se preiau in cadrul acestui
serviciu. Deci se transforma Tn sewiciu 9i preia 9i postul de biologici ai
parcului deoarece sunt tot posturi care !in de de parc efectiv 9i nu nu
presupun o munca de birou, care funcjionau Tn cadrul compartirnentului
managementul biodiversitalii, doua posturi de biologici 9i Tn cadrul
compartimentului educa+iei ecologica 9i turlsm inca un post de biolog.
Acest acest sewiciu va avea cu totul un un post de 9ef de serviciu, opt
posturi de execujie referenji 9i patru posturi de execujie inspectori de
specialitate.
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. va mul+umesc pentru prezentare. Eu nu am Tntrebari pe noua
structura propusa, cred ca a+i facut o treaba buna cu reorganizarea
pentru a respecta legea, Tnsa daca au colegii observajii. Nu s-a Tnscris
nimeni. Cred ca putem supune la vot.

Voiam sa va Tntreb pentru votul votul urmator, daca este cumva
nevoie, putem sa luam 9i vot verbal.

Asistent comisie

Se poate, sigur.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Fiindca suntem pujIni 9i rna gandesc ca putem sa ii Tntrebam pe
colegi direct cum voteaza. Nu suntem ca la Consiliu, toli 55.

Asistent comisie

Puteji vota.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Eu votez „pentru”.

Domnul secretar Vi9an Horia Alexandru

Votez „pentru“.

Asistent comisie

Cu votul verbal al domnului Vi9an, sunt 5 voturi pentru, 0 ablineri,
0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Multumesc mult, doamna director Simion.

Doamna director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare$ti

va muljumesc 9i eu pentru aten jie.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Voiam sa trecem mai departe rapid. Este vorba de reorganizarea
de la Administratia Cimitirelor 9i Crematoriilor Umane.

Buna ziua, domnul Croitoru.

Voiam sa va rog atunci sa faceji o prezentare fiindca am vazut ca
sunt foarte multe modificari pe care le efectuaji dar nu neaparat de
substanla sa zic a9a. Puteji sa le prezentaji, va rog, pe scurt?

Domnul director adiunct Croitoru Dan lulian - Administra+ia
Cimitirelor si Crematoriilor Umane

Da, doamna pre§edinte. Sunt modificari obligatorii prin legea 296.
Noi va propunem acest proiect tocmai pentru respectarea legii. Din
functiile de conducere aveam 27, am redus Ia 24. Numarul total de
posturi Tnainte erau 366, dar s-au mai pierdut de-a lungul timpului pentru
ca organigrama este din 2017 in vigoare 9i acum avem un numar total
de posturi de 353. Din cate 9tili, noi avem servicii teritoriale 17 la
momentul actual. Vor ramane 16 prin condensarea celor doua crematonii
Tntr-un singur serviciu teritorial 9i evident am desfiintat toate serviciile a9a
cum spune legea, toate birourile, ma scuzaji, am creat compartirnente,
mai avem patru servici din actuala structura pastrate, toate respecta
norma Hind impusa de lege 9i Tn mare cam atat, nu am facut decat sa ne
adaptam 9i sa respectam legea. Daca aveji Tntrebari punctuale, va pot
raspunde cu mare drag.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumim mult pentru prezentare. Nu, eu nu am Tntrebari, doar o
recomandare 9i anume: daca a+i putea, in caz ca Tntr-adevar sunt scoase
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pe de pe ordinea de zi de maine aceste proiecte 9i sa revine cu ele Tn
ianuarie, ar merita o prezentare Tn oglinda cum a fost facuta cea de la
Gradina zoologica, anume exact compartimentele respective fiindca Tn
prezentarea Tn raportul de specialitate sunt pur 9i simplu enumerate pe
fiecare pozijie in parte dar nu se vede efectiv ce se schimba fata de ceea
ce exista Tn prezent.

Domnul director adiunct Croitoru Dan lulian - Administra+ia
Cimitirelor si Crematoriilor Umane

Eu pot sa vi le prezint 9i acum Tn oglinda. Am Tnteles ca vroiati
foarte pe scud. Am sa vi Ie transmit 98 la comisie 9i organigrama care
este acum Tn vigoare 9i ceea ce propunem noi ca sa aveti totul foarte
clar

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Perfect. va multumesc tare mult.

Domnul director adiunct Croitoru Dan lulian - Administra jia
Cimitirelor si Crematoriilor Umane

Multumesc mult. sarut mainile.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va rog sa votam. Puteti sa strigati dumneavoastra, domnule
Danca?

Asistent comisie

Sigur.

Vot verbal

Doamna consilier Ciceala

Doarnna pre9edinte Ciceala Ana Maria
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Votez „pentru“.

Asistent comisie

Doamna consilieri Gram?

Doamna consilier Gram Anamaria Alina

„Pentru“ .

Asistent comisie

Domnul consilier Florescu?

Domnul consilier Florescu Adrian Constantin

„Pentru “.

Asistent comisie

Doamna consilier Mure9an?

Doamna consilier Mure$an Manuela

„Pentru“.

Asistent comisie

§i domnul consilier Vi9an?

Domnul secretar Vi$an Horia Alexandru

„Pentru“ .

Asistent comisie
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5 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotrivi. Aviz favorabil.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Perfect. va multumesc mult. va multumesc mult, domnule director
C roitoru .

Domnul director adiunct Croitoru Dan lulian - Administratia
Cimitirelor si Crematoriilor Umane

va multumesc, sa aveti sarbatori fericite si numai bine.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

sarbatori cu bine si dumneavoastra.

Trecem la urrnatorul protect. Este vorba despre ALPAB 9i
transferul activitatii Centrului de Protectia Plantelor Bucure§ti,
sewiciu public de interes local catre Administrajia Lacuri Parcuri 9i
Agrement Bucure9ti 9i aprobarea organigramei numarului total de
posturi, statului de funcjii 9i regulamentului de organizare 9i
funcjionare ale Administrajiei Lacuri Parcuri 9i Agrement Bucure9ti.

A ramas doamna director Bega alaturi de noi. va rog daca ne
pute Ti prezenta 9i dumneavoastra aceasta reorganizare foarte pe scurt.

Doamna director general Beqa Corina Sirnona – Administratia
Lacuri Parcuri Pi Aqrement Bucure$ti

Sigur ca da. in baza legii 296/2023, punem Tn aplicare prevederile
9i modtficarile importante din organigrarna ALPAB. Sunt urmatoarele: la
nivel de conducere ramanem Ia un numar de patru posturi de conducere
dupa care am procedat la desfiinjarea celor trei birouri. Ele au fost
comasate cu, fie transformate Tn servicii, fie comasate cu angajajii din
alte servicii, avem un numar total de 371 de posturi Tn organigrama
ALPAB actuala, din aceste 371 de posturi, 82 sunt in momentul de fala
vacante. La cele 371 de posturi pe care le avem acum, 22 sunt posturi
de conducere, din care patru posturi de 9ef formajie 9i aceasta
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reprezinta 6% din total posturi conducere Tn actuala structura ALPAB. in
structura pe care o supunem votului dumneavoastra avem un nurnar de
24 de posturi de conducere din care doua posturi de 9ef formajie. Practic
noi mergem 9i propunem reducerea totala a numarului de angajaji de la
371 la 354 care inseamna o reducere de 5%, toate posturile care vor fi
reduse sunt posturi care actualmente sunt vacante dupa care urrneaza
sa incorporam un numar de 32 de posturi care sunt in doua servicii pe
care le preluam de la Centrul pentru Protecjia Plantelor, sunt cele doua
sewicii pentru executare tratamente fitosanitare 9i serviciul logistica
planificare 9i tratamente fitosanitare care vin cu 9efii de servicii aferente
cu oameni cu experien@ cu utilaje cu tot ce Tnseamna. La nivelul
institutiei, practic ce am facut acolo unde acest lucru a permis, am
comasant birourile, cele trei birouri care se desfiinteaza cu alte servicii si
au fost si trei cazuri Tn care am procedat Ia ca un serviciu sa devina doua
sewicii pentru a cre9te abilitatea organizajionala 9i pentru a putea
raspunde mult mai bine fie ca e vorba de intervenjie in zona tehnica fie
ca este vorba de achizijii 9i investi+ii pentru ca avem mai multe proiecte
care ajung la maturitate Tn perioada imediat urmatoare. Daca sunt
intrebari?

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc mult pentru prezentare. Eu am o singura intrebare.
Cred ca pe zona de Centru de protecTie a plantelor 9i preluarea acestei
activitati §i anume serviciul acesta public va fi in continuare asigurat de
catre ALPAB prin preluarea institujiei? Deci nu va fi externalizat, va fi
asigurat Tn continuare de catre municipiul Bucure9ti prin activitatea
ALPAB

Doamna director general Bega Corina Simona – Administrafia
Lacuri Parcuri 9i Aqrement Bucure9ti

Corect.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Asta voiam sa lamuresc. Daca sunt alte intrebari sau
observa+ii de la colegi, va rog.
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Nu avem Tnscrieri. Putem sa luam votul.

Asistent comisie

Vot verbal.

Horia Vi§an „pentru“.

Ana Maria Ciceala „pentru”.

Manuela Mure§an „pentru”.

Anamaria Alina Gram „pentru”.

Adrian Constantin Florescu „pentru“.

5 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Doarnna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Bun. va muljumesc mult, doamna director Bega 9i ne vedem cu
bugetul Tn ianuarie 9i cu execujia asta vrem sa va sprijinim Tn continuare
din partea comisiei pentru a putea face investijiile la ALPAB.

Trecem Tn continuare la proiectul adaugat 9i anume proiect de
hotirare privind aprobarea organigramei, statului de funcjii 9i
regulamentului de organizare 9i funcjionare ale Direcjiei Generale
de Poli jie Locala 9i Control a Municipiului Bucure9ti.

§i acum Tntrebarea este daca a venit cineva de la Politia Locala
Bucure9ti pentru a prezenta proiectul avand Tn vedere ca a fost adaugat
in timpul 9edinjei.

Asistent comisie

Nu este nirneni Tn online 9i nici fizic. A fost trimis email 9i s-a sunat
la telefon .

Doarnna pre9edinte Ciceala Ana Maria
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O rog pe doamna consilier Mure9an sa ne prezinte pujin opinia
dumneaei.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Eu nu o sa prezint decat o singura opinie. §i la comisia de cultura
9i Tn Consiliul General 9i la comisia de mediu, daca directorul sau cineva
de la, din departamentul respectiv nu este sa-9i sustina proiectul, eu
votez abjinere din principiu, ca atata respect cred ca meritam 9i noi.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Problema organigramei care este? Asta voiam sa va intreb.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Dar eu n am zis de nicio problema de nicio organigrama. Eu am zis
ca nu e pe ordinea de zi, atat.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Eu injelesesem ca e vorba de desfiinjarea polijiei animalelor, de
asta va Tntreb.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Da, o fi vorba de desfiintarea Politiei animalelor, dar eu nu vorbesc
degeaba. sa vina domnul director sa ne explice de ce vrea eI sa
desfiinjeze poli jia animalelor. Deci nu sunt eu avocatul poli+iei animalelor.
Nu, pozitia mea e de consilier, nu de avocat. Domnul director, daca
venea 9i ne explica cum a ramas Tn 11 poli+i9ti locali pe ordine publica de
a trebuit sa desfiinjeze polijia animalelor. Deci nu-i ajung 170 de politi9ti
locali pentru Centrul vechi, mai are nevoie si de cei 10 de la Politia
animalelor. Deci eu nu vad nicio problema Tn momentul de fa A. Daca
domnul director fmi explica cum a ajuns eI in cei 10 poliji9ti, poate ma
convingea. Deci eu nu sunt avocatul nimanui. Muljumesc. Deci eu cred
ca putem trece Ia vot.
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da, dar dumneavoastra nu veti vota fiindca n-a venit dumnealui
Tntr-adevar noi am suplimentat Tn ultima clipa aceasta 9edinta, dar daca
este o problema cu organigrama, 9i eu a9 vrea sa votez Tmpotriva ei,
impotriva acestuia aviz.

Doamna consilier Mure9an Manuela

Tocmai aji invitat-o pe doamna director de la ASPA, care spunea
ca a colaborat foarte bine cu Politia animalelor Tn forma in care este Tn
momentul de fata. Politia animalelor a fost Tnfiintata acum cinci ani daca
!in bine minte, tocrnai v-arn spus ca prin cornasarea Politiei animalelor cu
ordinea publica 9i cu patrulatul parcurilor practic polijia animalelor
dispare, este arnestecata cu ceilalji 170 de politi9ti locali care habar nu
au despre legisla+ia referitoare la Protecjia animalelor. 170 de poliji9ti
locali nu au de unde sa 9tie legislajia legata de Protec+ia Animalelor. Cei
170 de poliji9ti locali nu au cum sa 9tie cum trebuie sa procedeze Tn
cazul unui cal lovit, cum trebuie sa procedeze Tn cazul Tn cazul unei pisici
calcate de ma9ina dar care traie9te, pe cine sa sune, pe cine sa cheme.
Cei 170 de politi9ti locali probabil ca 9tiu sa-9i faca treaba lor pe care 9i-
au facut-o 9i pana acum. Eu rna Tndoiesc ca cineva va instrui inca 170
de poli+i9ti locali ca atunci cand este nevoie de ei in teren sa 9tie ce sa
faca. Cum sa captureze un caine pana vine ASPA, cum sa dea jos o
pisica din copac pentru ca nu se poate da singura 9i a9a mai departe,
cum sa ceara documentele, cum sa verifice microciparea unui caine pe
strada, vezi cainele pe strada 9i vrei sa vezi daca.. .

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Eu sincer, mi se pare ca aveji perfecta dreptate cu ceea ce spuneji,
a9a ca voi vota 9i eu Tmpotriva acestui proiect. Daca nu este nirneni care
sa ne convinga altfel. Eu sunt de acord cu dumneavoastra. E o idee
proasta .

Doamna consilier Mure$an Manuela

A9 vrea sa mai arnintesc un lucru, ca Tn Comisia de ordine publica,
unde sunt Tmpreuna cu domnul primar general 9i cu domnul director
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general interimar cred ca este nu 9tiu cum se nume9te, am cerut Tn mod
special pentru ca a trebuit sa votez noul program, daca polijia anirnalelor
va fi desfiinjata 9i mi-a garantat cu cuvantul dumnealui de domn ca nici
nu se pune problema. Ba dimpotriva am vorbit 9i cu cei de la Polijia
najionala sa organizeze Tmpreuna cu Polijia animalelor la nivel na{ional
ni9te cursuri pentru a fi mai bine pregatili in anul 2024, dumnealor 9i-au
aratat disponibilitatea. Eu acurna sunt curioasa daca Ti trimite pe toti 180
la acest curs. Atat.

Multumesc

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Muljumesc 9i eu. Eu una votez Tmpotriva.

Domnule Florescu, va rog.

Domnul consilier Florescu Adrian Constantin

Eu ma abjin.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

0. K.

Haideji sa supunem Ia vot, in cazul acesta.

Asistent comisie

Da, sunt doar patru consilieri prezenji, doamna pre9edinte.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

O.K. Am Tnjeles. Deci nu putem vota. Nu mai este nici secretarul
comisiei. Deci oricum nu puteam vota pentru ca nu este domnul Vi9an.

Bun. Nu 9tiu ce sa va spun decat ca a9 vrea totu9i sa Tncheiem
9edinja comisiei aici 9i nu se va vota acest proiect, dar se pare ca aveam
de fapt trei voturi Tmpotriva, fiindca domnul Florescu a zis ca se ab jine.
Cred ca putem declara 9edinta Tnchisa fiindca Ia ora 13:30 Tncepe
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9edin}a cornisiei de transport 9i sa reluam dezbaterea pe politia
animalelor daca este nevoie Tn cadrul sedintei de maine. Eu va
mul+urnesc mult pentru prezenla. va mul{umesc domnilor consilieri,
domnule Danca, domnule Dragomir 9i domnilor directori care au fOBt

alaturi de noi, dar 9i celor care poate ne-au urmarit online sau pe site-ul
primariei, va invit 9i maine la 9edinja Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti, la ora 10:00 Tncepe, ne puteji urmari online sau puteji sa veniji
9i prin prezenla fizica Tn sala de consiliu.

O zi buna, va doresc!

Declar 9edinja Tnchisa.

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 13,30.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat in conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe
care s-a desfasurat sedinta

PRESEDINTE
a

CICEALA ANA MARIA
g'ECRETAR

Vl§AN HORIA ALEXANDRU
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